
اخبارخبر كوتاه
پروفسور علی اکبر رجبی رئیس مؤسسه آموزش عالی شمس گنبدکاووس؛   

خبرنگاران زبان گویای جامعه هستند

مدیر مخابرات منطقه کردستان:

اجرای 4800 كیلومتر شبکه فیبر نوری در روستاهای كردستان

مدیرکل تبلیغات اسلامی گلستان:

اهدای چهل جهیزیه به زوج های جوان گلستانی

مسئول کمیسیون امور بانوان و فرمانداری اسلامشهر خبر داد:

نمایش توانمندی های كارآفرینان اسلامشهر در چهارمین نمایشگاه عشایر و روستایی كشور

قربان حاجی مخمی خبرنگار  کاووس-  گنبد 
با  ای  جلسه  گلستان:  استان  شرق  پیشکسوت 
حضور مهندس اسحاق کر و مسئولین واحد های 
مختلف مؤسسه آموزش عالی شمس گنبدکاووس 
دانشگاه  این  محل  در  گلستان  خبرنگاران شرق  و 
برگزار گردید. در این جلسه ابتدا مهندس اسحاق 
کر ضمن عرض سلام و ارادت به خبرنگاران حاضر 
در این نشست خبری گفت: آقای پروفسور رجبی 
رئیس مؤسسه اکنون در وزارت خانه علوم در تهران 
در مأموریت هستند و هدف از دعوت از شما عزیزان 
در  که  است  زحماتی  بابت  از  کوتاه  تجلیل  یک 
طول سال جهت اطلاع رسانی به مردم تلاش می 
نمایید، می باشد و لذا به نظر بنده خبرنگاری هم 
اصلی  از وظایف  یکی  انبیاست. چرا که  یک شغل 
خبرنگاران آگاهی بخشیدن به مردم و نیز نزدیک 
کردن ارتباط مردم با مسئولین و بویژه دولت می 
از وظایف خطیر خبرنگاران  افزود: یکی  باشد. وی 
بررسی مشکلات مردم از لحاظ فرهنگی، اقتصادی، 
اجتماعی و ... بوده و شما عزیزان هستید که مسائل 
می  مسئولین  و  مردم  نظر  و  سمع  به  را  مربوط 
آگاهی  به  مردم  چنانچه  اگر  همچنین  و  رسانید 
باشند، شما پیشرو و سکاندار  نیاز داشته  بیشتری 
هستید. بنابر این خبرنگاری نیز از دیدگاه بنده یک 
شغل انبیاست و مضافاً دانشگاه شمس در راستای 
بزرگ شمردن جایگاه خبرنگاران تلاش می نماید 
از  بخشی  نیز  دیگر  های  دستگاه  که  امیدوارم  و 
نمایند.مهندس کر   را برطرف  مشکلات خبرنگاران 
و  گزارش  تهیه  بابت  از  خبرنگاران  از شما  گفت:  
اطلاع رسانی در خصوص سیل ویرانگر در منطقه 
بطور 24 ساعته بی نهایت تشکر می کنم و از شما 
می خواهم در رسانه های تحت پوشش خود بیشتر 
خبرهای بومی و محلی را قرار دهید و این امر را 
اعلام  تلاشگر  عزیزان  شما  به  دانشجوان  زبان  از 
گنبد  شمس  دانشگاه  پژوهشی  نمایم.معاون  می 

در خصوص همایش های مختومقلی فراغی چنین 
گفت: در اردیبهشت سال97 دومین همایش فراغی 
بسیار  اشعار  که  کردیم  برگزار  دانشگاه  این  در  را 
خوب و زیبایی را از کشورهای پاکستان و افغانستان 
و حتی از سوئد داشتیم و انشاا... امسال در سومین 
همایش این شاعر پرآوازه ر از سطع استانی به ملی 
اندیشه های فراغی  گسترش خواهیم داد. چرا که 
نه تنها عرفانی است بلکه اسلامی نیز می باشد. وی 
افزود: هر ساله بزرگداشت مختومقلی فراغی بر سر 
مزار این بزرگوار در آق تقای شهرستان مراوه تپه 
برگزار می شود و از سراسر  استان و کشور و حتی 
از کشورهای دیگر به این منطقه مراجعه می نمایند 
و ما نیز این همایش را بصورت علمی و دانشگاهی 
بررسی کنیم چون جهان بینی این بزرگوار بصورت 
علمی و تخصصی می باشد و لذا دیوان مختومقلی 
اسلامی  مذاهب  بین  دهنده  ارتباط  ارکان  از  یکی 
جهان  نظر  از  فراغی  دیوان  که  چرا  است  دینی  و 
است.  عمیق  بسیار  بسیار  شناسی  جامعه  و  بینی 

وی در مورد تدریس زبان ترکمنی در این دانشگاه 
چنین گفت: دانشگاه شمس گنبد در سال96 مجوز 
تدریس زبان ترکمنی را از وزارت علوم اخذ نموده 
که بسیار کار مهمی است و این رشته تا کنون به 
شکل رایگان تدریس می شود و چون وزارت علوم 
چگونگی استقبال مردم را بررسی و نظارت می کند 
و لذا حضور و مشارکت مردم منطقه در این کلاس 
تجربه  با  بسیار  اساتید  و  است  الزامی  بسیار  ها 
فعال  حضور  کارشناسی  و  کاردانی  رشته  این  در 
آمانقلیچ  آقای دکتر  این عزیزان  از  دارند که یکی 
بیشتری  دانشجویان  این  بنابر  و  هستند  شادمهر 
در این کلاس ها حضور فعال داشته باشند.و آنگاه 
برقرار  تلفنی  ارتباط  رجبی  اکبر  علی  پروفسور  با 
روز  بزرگداشت  تبریک  نیزضمن  ایشان  و  گردید 
در  وی  نمودند.  ایراد  مبسوطی  سخنان  خبرنگار 
زبان  خبرنگاران  گفت:  خود  سخنان  از  قسمتی 
گویای جامعه هستند و متأسفانه بنده نتوانستم در 
آرزو می کنم که  لذا  و  باشم  جلسه حضور داشته 

ها  ایراد  و  باشند  داشته  شغلی  تأمین  خبرنگاران 
و حسن ها را بگویند و بنویسند و دانشگاه شمس 
در  را  امکانات خود  تمام  که  است  خیلی علاقمند 
در  چون  راستا،  این  در  و  دهد  قرار  مردم  اختیار 
منطقه ترکمن نشین بزرگ شدم و به قوم ترکمن 
علاقمند می باشم. به همین خاطر از وزارت علوم 
از  و  نمودم  اخذ  را  ترکمنی  زبان  تدریس  مجوز 
برادران ترکمن انتظار دارم که با این دانشگاه ارتباط 
ما  افزود:  رجبی  باشند.پروفسور  داشته  تنگاتنگ 
دانشگاه را برای شما مردم ساختیم و این دانشگاه 
متعلق به شما و فرزندان شما می باشد. در دانشگاه 
و  کردیم  برگزار  را  مختلفی  های  همایش  شمس 
بطور رایگان در اختیار برگزار کنندگان گذاشتیم و 
بخصوص هر ساله این دانشگاه همایش مختومقلی 
را برگزار می نماید چرا که فراغی حلقه اتصال بین 
مذاهب اسلامی در منطقه و بلکه در کشور و جهان 
می باشد و بنابر این ما باید دیدگاه های مختومقلی 
را از لحاظ وحدت بین شیعه و سنی بررسی کنیم. 
وی گفت: در این دانشگاه سالن بدن سازی بسیار 
مدرن را ساختیم و اکنون نیز استخر مدرن در حال 
ساخت می باشد و این دانشگاه غیر انتفاعی و تمام 
و  داریم  تحصیلی  رشته  از50  بیش  و  است  عیار 
و  دارد  وجود  کتاب  جلد  هزار  آن15  کتابخانه  در 
لذا سرمایه بسیار هنگفتی را تقبل کردیم و چون 
خبرنگاران زبان گویای جامعه هستند،از این جهت 
را  اولیه  سرمایه  داریم.  قبول  را  شما  های  نوشته 
پول  با  را  بقیه  و  کردیم  گذاری  سرمایه  خودمان 
را شمس  کلمه شمس  نیز  و  دادیم  انجام  ها  شما 
از  و  نمودیم  اخذ  وشمگیر  بن  کیکاووس  المعالی 
امکانات  که  خواهم  می  محترم  خبرنگاران  شما 
فرزندان  و  کنید  معرف  مردم  به  را  دانشگاه  این 
شما در آینده دانشجوی ما باشند و مضافاً فرزندان 
خبرنگاران می توانند بطور رایگان در زمینه شهریه 

از این دانشگاه استفاده نمایند.

مدیر مخابرات منطقه کردستان گفت: در حال 
فیبر  شبکه  روستاها  از  کیلومتر   4800 در  حاضر 
نوری اجرا شده است.آزاد حکمت در جمع خبرنگاران 
استان با قدردانی از تلاش های فعالان این حوزه در 
اطلاع رسانی به عموم مردم تصریح کرد: خبرنگاران 
پل ارتباطی بین مردم و مسئولین هستند و می توانند 
مطالبات جامعه را منعکس و پیگیری نمایند.وی افزود: 
از موارد فرهنگی که نیاز به نهادینه شدن دارد تمرین 
پذیرش  باید  و  رسانه هاست  با  موثر  ارتباط  برقراری 
خود را در برابر نقدها بالا ببریم.حکمت با بیان اینکه 
پذیرا  را  شده  ما  به  رسانه ها  سوی  از  که  نقدهایی 
برای  تاکنون  جوابیه ای  داشت:هیچگونه  بودیم،بیان 

انتقادات رسانه ها نداشتیم و به نظرات و نوشته های 
آنها احترام گذاشته ایم.

عملکرد  به  اشاره  با  سخنانش  ادامه  در  وی 
مخابرات منطقه گفت: با وجود تمام محدودیت های 
مالی ،خدمت رسانی به مردم را همچنان در اولویت 
کاری قرار داده ایم.مدیر مخابرات منطقه کردستان 
تصریح کرد: در حوزه توسعه و به روزرسانی سرویس 
تلفن ثابت، اقدامات مناسبی انجام شده، به طوری 
یافته  توسعه  نقاط شهری 100درصد  اکثر  در  که 
است.وی با بیان اینکه واگذاری خط های تلفن ثابت 
جدید در استان بر بستر فیبرنوری خواهد بود،افزود: 
مزیت اصلی فیبر نوری ظرفیت نامحدود است که به 

صورت همزمان دو و نیم میلیون مکالمه در آن قابل 
480روستای  مندی   بهره  به  است.حکمت  انتقال 
کردستان از اینترنت پرسرعت مخابرات اشاره کرد 
و گفت: در حال حاضر 19 هزار مشترک روستایی 
استان   ADSL مخابرات  پرسرعت  اینترنت  از 
برخوردار هستند.وی همچنین از واگذاری سرویس 
باند  پهنای  با  مسی  کابل  روی   VDSL جدید 
گسترده در سنندج  خبر داد و گفت: این سرویس 
و  است  انجام  حال  در  سنندج  در  حاضر  حال  در 
برنامه ریزی برای دیگر شهرهای استان نیز وجود 
گسترش  عامل  را  اینترنت  توسعه  .حکمت  دارد 
و  دانست  اطلاعات  گردش  و  اجتماعی  شبکه های 

باشد  داشته  معایبی  می تواند  گرچه  داشت:  اظهار 
اثرگذار  نیز دارد که می تواند  این مهم مزایایی  اما 
شد:  یادآور  کردستان  منطقه  مخابرات  باشد.مدیر 
 wll در سفر وزیر ارتباطات به کردستان 12 سایت
به تری جی برگردان شد و این اقدام در فاصله یک 
هفته انجام گرفت.مدیر مخابرات منطقه کردستان 
خاطرنشان کرد:در حال توسعه  فورجی هستیم و 
هم اکنون در ۳0 شهر کردستان نسل سه و چهار 
فعال و در حدود 19 روستا تری جی و فورجی نیز 
فعال شده است.ویدر پایان سخنانش یاداور شد: تا 
دو هفته آینده اقدامات گسترده تری در استان انجام 

خواهد شد که در آینده اطلاع رسانی خواهد شد.

ولی نژاد گفت: در جهت تسهیل ازدواج جوانان 
و بازخوانی نقش مهم و تأثیرگذار نهادهای دینی در 
ارائه خدمات اجتماعی 40 جهیزیه به زوج های جوان 
گلستانی اهدا شد.به گزارش روابط عمومی اداره کل 
تبلیغات اسلامی گلستان، حجت الاسلام نورالله ولی 
نژاد مدیر کل تبلیغات اسلامی گلستان در گفتگو با 
روابط عمومی این اداره کل از پرداخت 40 جهیزیه 
به 40 زوج جوان گلستانی با مشارکت ستاد اجرایی 
فرمان حضرت امام خمینی )ره( خبر داد و افزود: یکی 
از تأکیدات مهم اسلام و دستورات پیامبر )ص( و ائمه 
اطهار )ع( فراهم کردن مقدمات ازدواج برای جوانان 

است و اجرای این طرح به منظور ایجاد زمینه لازم 
استان  در  زوجین  از  و حمایت  آسان  ازدواج  جهت 
گلستان اجرا شده است.وی در ادامه گفت: این طرح 
باهدف ایجاد پیوند و رابطه مستحکم میان جوانان و 
مساجد، الگوسازی شایسته برای خیرین و کمک در 
جهت تسهیل امر ازدواج جوانان و تشویق و ترغیب 
جوانان به ازدواج و بازخوانی نقش مهم و تأثیرگذار 
نهادهای دینی در ارائه خدمات اجتماعی انجام شده 
انسانی  کرامت  که  جمله  این  بابیان  نژاد  است.ولی 
زوج های جوان دریافت کننده از این خدمات برای ما 
بسیار مهم است، افزود: این طرح با تأکید بر محور 

قرار دادن مساجد و بهره گیری از مشارکت مردمی 
در تحقق کارکرد اجتماعی به اجرا درآمده است.عضو 
شورای فرهنگ عمومی استان گلستان تصریح کرد: 
این طرح در قالب طرح »مسجد احسان« طرحی است 
که در قالب ارائه خدمات اجتماعی از قبیل راه اندازی 
خانواده ها  به  خدمات  قرض الحسنه،  صندوق های 
با  سلامت  حوزه  خدمات  و  و...(  جهیزیه  )تأمین 
موضوع مساجد، توسط بنیاد اجتماعی احسان ستاد 
در  و  شکل گرفت  )ره(  امام  حضرت  فرمان  اجرایی 
اسلامی،  تبلیغات  سازمان  همکاری  با  راستا  همین 
اهدا جهیزیه به زوج های کم توان را در دستور کاردارد.

مدیرکل تبلیغات اسلامی گلستان، افزود: تأمین مالی 
این طرح از محل اعتبارات ستاد با مشارکت مردمی با 
موضوع مساجد و همکاری سازمان تبلیغات اسلامی و 
با حمایت بنیاد اجتماعی احسان ستاد اجرایی فرمان 
حضرت امام )ره( انجام شده است که در این مرحله 
تعداد 40 جهیزیه به زوج های جوان استان گلستان 
اهدا می شود.ولی نژاد در خاتمه با ابراز خرسندی و 
خوشبختی برای این زوجین بیان کرد: مراسم جشن 
ازدواج آسان این زوجین در روز پنجشنبه ۳0 خرداد 
در سالن همایش اداره کل تبلیغات اسلامی گلستان 

برگزار خواهد شد.

اسلامشهری  کارآفرینان  توانمندیهای  گفت:  محمدی  فاطمه 
در چهارمین نمایشگاه عشایری و روستایی کشور در معرض نمایش 
بازدیدکنندگان قرار گرفت .محمدی مسئول کمیسیون امور بانوان و 
خانواده فرمانداری شهرستان اسلامشهر اظهار داشت: توانمندی های 
کارآفرینان اسلامشهر در چهارمین نمایشگاه توانمندی های عشایر و 
روستاییان کشور که در محل دائمی نمایشگاه های بین المللی تهران 
برپا شد در معرض نمایش قرار داده شده است.محمدی افزود: در این 
شهرستان  روستایی  کارآفرینان  های  توانمندی  از  بخشی  نمایشگاه 
کنار  در  و...   ،چوب  مختلف صنایع دستی  زمینه های  در  اسلامشهر 
قرار  بازدیدکنندگان  نمایش  معرض  در  کشور  نقاط  سایر  توانمندی 
گرفته است.وی با بیان اینکه تلاش شده با کمترین هزینه نمایشگاه 
عشایر  توانمندی  نمایشگاه  چهارمین  گفت:  شود  برگزار  قبولی  قابل 
و  ظرفیت ها  از  بخشی  تا  آورد  وجود  به  فرصتی  کشور  روستاهای  و 
توانمندی های شهرستانها در معرض دید عموم مردم قرار گیرد.مشاور 
شهرستان  کرد:  تاکید  خانواده  و  بانوان  امور  در  اسلامشهر  فرماندار 
همین  به  و  دارد  ای  بالقوه  های  پتانسیل  و  استعدادها  اسلامشهر 
دلیل این شهرستان در یک بعد قابل معرفی نبوده و در صنایع لبنی 

، فراورده های چوبی و تولید کفش ورزشی در سطح  ،صنایع چوب 
کشور حرفی برای گفتن دارد و در این نمایشگاه نیز بخش کوچکی 
از توانمندی ها و ظرفیت های شهرستان به معرض نمایش گذاشته 
شده است .وی با اشاره به اینکه حضور در نمایشگاه یک کار ملی و 
فرابخشی است افزود: برای برگزاری چنین نمایشگاهی زمان زیادی 
نیاز است که متأسفانه امسال از زمان اعلام تصمیم استانداری تهران 
به  بود  بسیار کمی  فرصت  افتتاح  زمان  تا  نمایشگاه  در  برای حضور 
گذار  تاثیر  نمایشگاه  برگزاری  کیفیت  بر  زمان  کمبود  منظور  همین 
بوده که در صورت داشتن فرصت بیشتر شرکت کنندگان می توانستند 
با   : کرد  بیان  .محمدی  کنند  پیدا  حضور  بهتری  ریزی  برنامه  با 
شهرستان  دهیاری های  و  شهرداری ها  با  آمده  عمل  به  هماهنگی 
اسلامشهر ضمن نصب بنرهایی در سطح شهرها و روستاها و تبلیغات 
چند  نمایشگاه  از  بازدید  برای  علاقه مندان  حضور  برای  نمایشگاه 
ساختمان  مقابل  در  نمایشگاه  برگزاری  روزهای  در  اتوبوس  دستگاه 
از  پس  داده  انتقال  نمایشگاه  به  را  مردم  تا  شده  مستقر  فرمانداری 
اسلامشهر  فرمانداری  برگردانند.نماینده  شهرستان  به  مجدداً  بازدید 
و عشایر کشور خاطرنشان کرد:  توانمندیهای روستایی  نمایشگاه  در 

برای حضور و معرفی توانمندی های شهرستان پس از ابلاغ استانداری 
برگزار  زیربط  دستگاههای  با  شهرستان  در  متعددی  جلسات  تهران 
شد که در نهایت با همکاری مرکز فنی و حرفه ای اسلامشهر غرفه 
کار سایر  ادامه  امیدواریم در  و  نمایشگاه شکل گرفت  اسلامشهر در 

دستگاه ها نیز مشارکت کنند.

خبرنگاران در عرصه اطلاع رسانی و آگاهی بخشی جامعه و بیان عملکردها گام بر میدارند
آئین  در  گیلان  استان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
یاد شهید صارمی در سخنانی  با گرامیداشت  نکوداشت روز خبرنگار 
بیان داشت: خبرنگاران در عرصه اطلاع رسانی و آگاهی بخشی جامعه 
و بیان عملکردها گام بر میدارند و هفدهم مرداد روز خبرنگار را به همه 
مشترکین  از  تشکر  با  می گویم.وی  تبریک  گیلان  استان  خبرنگاران 
خانگی، صنعتی، اداری و تجاری که در راستای مدیریت مصرف برق 
گام برداشتند، گفت: در فصل گرما امسال توانستیم حداقل خاموشی ها 
را در سطح استان داشته باشیم.مدیرعامل توزیع برق استان گیلان با 
بیان اینکه شرکت توزیع نیروی برق گیلان بیش یک میلیون و 450 
هزار مشترک دارد، افزود 2556 روستای برخوردار از برق در استان 
داریم و لازم به ذکر است در گیلان همه روستاها که دارای مجوز منابع 
طبیعی، کد روستایی و نیز بالای 10خانوار باشند از نعمت روشنایی 
برق برخوردارند. وی با تشکر از مشترکین خانگی، صنعتی، اداری و 
تجاری که در راستای مدیریت مصرف برق گام برداشتند، گفت: در 
استان  سطح  در  را  خاموشی ها  حداقل  توانستیم  امسال  گرما  فصل 

داشته باشیم.طالبی با بیان اینکه در سال گذشته پیک مصرف برق در 
9مرداد بود، تصریح کرد: امسال نیز در همین تاریخ اوج مصرف برق 
را در سطح استان داشتیم.این مسئول در خصوص میزان مصرف برق 
مشترکین اذعان داشت: در چهارماهه ابتدای سال 14802 کیلووات 
مصرف انرژی برق داشتیم که در مقایسه با سال گذشتهافزایش چهار 
بیان  با  دهد.وی  می  نشان  انرژی  مصرف  در  را  درصدی  دهم  سه  و 
اینکه صنعت برق بر پایه وصول مطالبات است، گفت: در گیلان 29 
هزار کیلومتر شبکه و بیش از 22هزار ترانس برق داریم که تا پایان 
سال 97 مشترکین در تعرفه های مختلف 108میلیارد تومان به شرکت 
بدهی معوقه دارند .مدیرعامل توزیع برق استان گیلان به پروژه های 
هفته دولت اشاره کرد و افزود:455 پروژه با اعتباری بالغ بر54 میلیارد 
و600 میلیون تومان برای هفته دولت به بهره برداری خواهد رسید.

محمد اسماعیل هنرمند معاون فروش و خدمات مشترکین  توزیع برق 
گیلان : یکی از پروژه های برق حذف قبوض کاغذی استدر ادامه این 
نشست محمد اسماعیل هنرمند با بیان اینکه در استان گیلان سالانه 

حدود هشت و نیم میلیون قبض برای مشترکین صادر می شد، گفت: 
نیرو  وزیر    98 19خرداد  در  مصرف   مدیریت  ملی  روز  با  همزمان 
وارده، جلوگیری  با هدف کاهش هزینه های  کاغذ  ملی حذف  طرح 
از مراجعات حضوری و … را مطرح نمود و شرکت توزیع نیروی برق 
استان گیلان نیز برای اجرای طرح حذف قبوض برق اقدام به دریافت 
شماره موبایل های مشترکین کرد و حال حاضر در سایت شرکت توزیع 
برق گیلان بستری برای مشترکین فراهم شده است تا بتوانند از این 
طریق به وسیله شماره اشتراک خود شماره همراه خود را وارد کنند.
معاون فروش و خدمات مشترکین  توزیع برق گیلان در پایان گفت: 
ارسال هزینه برق مشترکین از طریق پیامک به طور رسمی از مهرماه 
امسال آغاز خواهد شد و تاکنون 65 درصد شماره تلفن مشترکین ثبت 
شده است و انتظار داریم مشترکین هرچه سریعتر اقدام به ثبت تلفن 
همراه خود در سامانه نمایند.شایان ذکر است درپایان این نشست از 
زحمات خبرنگاران فعال در حوزه فعالیت های شرکت با اهدای لوح 

تقدیر و هدیه تجلیل بعمل آمد .

مانیتورینگ پست اصلی بهبهان
برق  ناحیه شرق شرکت  برداری  بهره  امور 
بصورت  بار  قرائت  جهت  خوزستان  ای  منطقه 
لحظه ای و مانیتورینگ بار، اقدام به مانیتورینگ 
کرد. بهبهان  اصلی  ایستگاه  کنترل  اتاق  نمودن 
مدیر امور بهره برداری ناحیه شرق گفت: پست 
با  که  است  قدیمی  ایستگاه  یک  بهبهان  اصلی 
ولتاژه  در  و خطوط  آمپر  مگاولت  ظرفیت ۳40 
برق مورد  از  تامین بخشی  های مختلف وظیفه 
نیاز شهرستان بهبهان و تبادل انرژی الکتریکی 
دهدشت،  بهبهان،  امیدیه،  شهرهای  بین 
گچساران و یاسوج را بر عهده دارد.محمد سلبی 
بیان کرد: به جهت اهمیت این پست در تامین 
با  امور  این  بار،  ای  لحظه  قرائت  و  ناحیه  برق 
و  وایرینگ  انرژی،  مدیریت  دستگاه   20 نصب 
شبکه نمودن آنها و نصب دو عدد مانیتور، امکان 
مانیتورینگ و کنترل لحظه ای بار و ولتاژ شبکه 
همچنین ذخیره سازی اطلاعات بار را در پست 

اصلی بهبهان فراهم کرده است .

 تقدیر استاندار مرکزي از مدیرعامل 
شرکت آب وفاضلاب استان مرکزي

آب  شرکت  عمومي  روابط  گزارش  به 
وفاضلاب استان مرکزي سیدعلي آقازاده استاندار 
ورئیس شوراي هماهنگي مدیریت بحران استان 
عرفاني  یوسف  از   تقدیر  لوح   اهداء  با  مرکزي 
استان  وفاضلاب  آب  شرکت  سرپرست  نسب 
جلسات  در  منظم  حضور  منظور  به  مرکزي 
شوراي هماهنگي مدیریت بحران استان به ویژه 
در مدیریت سیلاب هاي ناشي از بارندگي هاي 
از  بخشي  در  نمود     قدرداني    98 فروردین 
این لوح تقدیر آمده است: وقوع حوادث وبلایاي 
براي  است  محکي  سنگ  وغیرطبیعي  طبیعي 
درقبال  ها  انسان  پذیري  مسئولیت  سنجش 
هاي  صحنه  تجلي  براي  وفرصتي  همنوعان 
،امنیت  سلامت  حافظان  خودگذشتگي  از  ناب 
تقدیرنامه  این  موجب  است.به  جامعه  وایمني 
ودیگر  جنابعالي  مجدانه  وهمکاري  ازمساعي 
درجلسات  منظم  حضور  با  خدومتان  همکاران 
شوراي هماهنگي مدیریت بحران استان به ویژه 
در مدیریت سیلاب هاي ناشي از بارندگي هاي 
فروردین 1۳98 تقدیر وتشکر نموده ،توفیق روز 

افزون شمارا از درگاه خداوند متعال خواستارم.

برگزاری جلسه آموزشی توجیهی طرح 
سالم سازی سواحل دریا در گلستان

جلسه آموزشی توجیهی طرح سالم سازی 
مؤسسه  از  اساتیدی  حضور  با  دریا  سواحل 
تبلیغی بقیة الله قم در اداره کل تبلیغات اسلامی 
گلستان برگزار شد.به گزارش روابط عمومی اداره 
کل تبلیغات اسلامی گلستان، حجت الاسلام ولی 
نژاد مدیرکل تبلیغات اسلامی استان گلستان در 
جلسه آموزشی توجیهی طرح سالم سازی سواحل 
با اشاره به هدف اصلی و نقش روحانیون در طرح 
شهرستان های  کرد:  اظهار  سواحل  سازی  سالم 
سازی  سالم  طرح  جزء  بندرترکمن  و  بندرگز 
با برنامه ریزی این طرح  باید  سواحل هستند و 
ببریم.عضو  جنگل ها  و  تفرجگاه ها  سمت  به  را 
شورای فرهنگ عمومی استان گلستان گفت: با 
فردی  کار  صنعت  و  تکنولوژی  اجتماعی،  رشد 
کار  حاضر  حال  در  و  رسیده  حداقل  به  اثرش 
این  بیان  با  نژاد  است.ولی  نتیجه بخش  جمعی 
افزود:  است  اصل  یک  جمعی  کار  که  مطلب 
به صورت جمعی  نه چندان دور کارها  آینده  در 
هزینه های  باعث  کار  این  زیرا  می شود  انجام 
است،  می شود.گفتنی  بیشتر  بهره وری  و  پایین 
این جلسه با حضور حجج الاسلام امامی نژاد و 
پورعلی از اساتید مؤسسه تبلیغی بقیة الله قم در 
سالن جلسات اداره کل تبلیغات اسلامی استان 

گلستان برگزار شد.

مدیرعامل آب منطقه ای لرستان تاکید کرد:
لزوم مستند سازی تجربیات سیل اخیر 

در لرستان
ای  منطقه  آب  عمومی  روابط  گزارش  به 
لرستان، رضا میرزایی در جلسه ارزیابی اقدامات 
با  که  آموزش  حوزه  در  منطقه ای  آب  شرکت 
محوریت سیل برگزار شد، اظهار داشت: تاکنون 
به لحاظ شرایط اقلیمی و وقوع خشکسالی های 
آب،  حوزه  در  کشور  چالش  مهمترین  متوالی، 
کانون  دلیل  همین  به  و  بوده  آبی  کم  بحران 
توجهات در سالهای گذشته به سمت بحران کم 
آبی بوده است.مدیرعامل شرکت آب منطقه ای 
لرستان با بیان اینکه خشکسالی و سیل 2 روی 
یک سکه اند، بیان کرد: بحران کم آبی چند دهه 
گذشته سبب شد که به پدیده سیل و مشکلات 
ناشی از آن توجه کافی نشود، لذا چه در حوزه 
به سیل  آموزش  در حوزه  و چه  اجرایی  و  فنی 
پرداخته  کافی  حد  به  آن  مشکلات  و  مسائل  و 
نشد.وی با ذکر اینکه در تقویم آموزشی تا قبل 
خصوص  در  آموزشی  دوره های  اخیر   سیل  از 
سیل برگزار نشده است، گفت: بایستی به مسائل 
از  سیل  مسائل  جمله  از  آب  حوزه  در  مختلف 
حتی  و  شود  پرداخته  پایه  صورت  به  مدارس 
و  تخصصی  های  رشته  کشور  های  دانشگاه  در 
کاربردی متناسب با مسائل و مشکلات حوزه آب 
از جمله سیل و بحران کم آبی تاسیس و تدریس 
خصوص  در  است  لازم  افزود:  شود.میرزایی 
با  مقابله  نحوه  جمله  از  آب  مختلف  موضوعات 
ها  رودخانه  حریم  و  بستر  حد  رعایت  و  سیل 
مردم،  مختلف  اقشار  بین  در  سیلاب  بیمه  و 
فرهنگ سازی شود.وی خاطرنشان کرد: به علت 
بحران  مدیریت  اجرایی عضو  اینکه دستگاه های 
آموزشهای لازم را در رابطه با سیل ندیده  بودند و 
در سالهای گذشته حتی یک جلسه در خصوص 
سیل برگزار نشده بود، در مواجهه با سیل اخیر 
مشکلات زیادی در امدادرسانی، توزیع کمک ها، 
بازسازی  و شروع  تعیین خسارات  و  آماربرداری 
آسیب  با  برخورد  نحوه  و  زده  سیل  مناطق 
داشت.مدیرعامل  وجود  سیل  از  ناشی  دیدگان 
آب منطقه لرستان تصریح کرد: در سیل اخیر، 
است  لازم  که  شد  حاصل  نیز  زیادی  تجربیات 
و در دوره های  تجربیات مستندسازی شده  این 

آموزشی بیان شود و از آنها استفاده گردد.

سرانه ۴ متری فضای آموزشی با رتبه ۲۹ کشور
۲۲61کلاس درس در آذربایجان غربی 

احداث می شوند
مدارس  تجهیز  و  توسعه  نوسازی،  مدیرکل 
رسیدن  برای  اینکه  بیان  با  آذربایجان غربی 
آموزشی کشور  فضای  میانگین سرانه  به  استان 
به دو هزار میلیارد تومان اعتبار با شرایط فعلی 
دو  حاضر  حال  در  گفت:  است،  لازم  اقتصادی 
هزار و 661 کلاس درس در سطح استان ساخته 
می شوند که با اتمام آنها، سرانه فضای آموزشی 
دانش  هر  برای  مترمربع  پنج  حدود  به  استان 
نشست  در  رحمانی  رسید.آیدین  خواهد  آموز 
آذربایجان غربی در سنوات  اینکه  بیان  با  خبری 
آموزشی  فضاهای  در  یافتگی  توسعه  از  گذشته 
محروم بوده است، اظهار کرد: سرانه فعلی فضای 
حدود  استان  در  آموز  دانش  هر  برای  آموزشی 
این زمینه رتبه 29  بوده که در  4.05 مترمربع 

کشوری به این استان اختصاص یافته است
برای  آموزشی  فضای  سرانه  میانگین  وی 
و  مترمربع   5.18 را  کشور  در  آموز  دانش  هر 
استاندارد آن را 8.۳4 مترمربع ذکر کرد و گفت: 
بر  استان  در  آموزشی  بودن سرانه فضای  پایین 
کیفیت تحصیلی دانش آموزان و دستیابی آنها به 
تحصیلات تکمیلی تاثیر منفی بسیاری گذاشته 
و به همین دلیل جزو چهار استان نیازمند توجه 
و  توسعه  نوسازی،  است.مدیرکل  شده  انتخاب 
تجهیز مدارس آذربایجان غربی با بیان اینکه برای 
رسیدن استان به میانگین سرانه فضای آموزشی 
به حدود دو هزار میلیارد تومان اعتبار در شرایط 
نیاز است، تصریح کرد: در حال  اقتصادی  فعلی 
حاضر دو هزار و 661 کلاس درس در قالب 405 
با  که  می شود  ساخته  استان  سطح  در  مدرسه 
اتمام و بهره برداری از آنها، سرانه فضای آموزشی 
مترمربع  پنج  حدود  به  آموز  دانش  هر  برای 
بهره برداری 47۳  از  رسید.وی همچنین  خواهد 
کلاس درس جدید در قالب 7۳ مدرسه تا ابتدای 
مهرماه امسال خبر داد و اذعان کرد: برای ساخت 
اعتبار  بالغ بر 118 میلیارد تومان  این کلاس ها 
هزینه شده است.رحمانی همچنین با بیان اینکه 
در  کانکسی  درس  با 477 کلاس  مدرسه   260
استان وجود دارد، خاطر نشان کرد: در سفر اخیر 
بر 50  بالغ  اعتباری  به استان  ریاست جمهوری 
درس  کلاس   ۳00 حذف  برای  تومان  میلیارد 
یافت  اختصاص  و 99  دو سال 98  در  کانکسی 
استانی  و  ملی  اعتبارات  هزینه  با  امیدواریم  و 
سال  دو  این  در  نیز  را  کانکسی  مدارس  مابقی 
جمع آوری کنیم.وی با اشاره به استانداردسازی 
سیستم های گرمایشی مدارس استان نیز گفت: 
درس  کلاس   5۳۳ گرمایشی  سیستم  تبدیل 
سیستم های  به  نفتی  بخاری  از  مدرسه   70 در 
پایان  تا  که  بوده  اجرا  دست  در  گازی  حرارتی 
می رسند.مدیرکل  اتمام   به  امسال  ماه  شهریور 
نوسازی،توسعه و تجهیز مدارس آذربایجان غربی 
همچنین با اشاره به طرح سراسری جمع آوری 
مدارس خشتی و گلی نیز اظهار کرد: پنج مدرسه 
خشتی و گلی با 11 کلاس درس در استان باقی 
مانده بود که جمع آوری شده و مراحل بازسای 
در  فیزیکی  پیشرفت  درصد  از 50  بیش  با  آنها 
اتمام  به  مهرماه  ابتدای  تا  و  بوده  اجرا  حال 

خواهند رسید.
نیاز ۶ هزار کلاس درس به مقاوم 

سازی در آذربایجان غربی
درس  کلاس   90 و  هزار   6 وجود  از  وی 
نیازمند مقاوم سازی در استان خبر داد و گفت: یک 
هزار تومان اعتبار برای اقدامات مقاوم سازی این 
کلاس ها نیاز است.رحمانی همچنین با بیان اینکه 
نیازمند  استان  پنج هزار و 656 کلاس درس در 
برای  نشان کرد:  است، خاطر  بازسازی  و  تخریب 
تخریب و بازسازی این کلاس ها نیز بالغ بر یک هزار 

و 500 میلیارد تومان اعتبار نیاز است

مدیر عامل آبفا منطقه دو اصفهان خبر داد:
حضور7هزار شهروند اصفهانی در 

پویش ملی ایران به لبخند تو زیباست
به  ایران  ملی  پویش  برنامه  هفتمین 
هزار   7 حدود  حضور  با  زیباست  تو  لبخند 
این   ، شد  برگزار  صفه  کوهستانی  پاک  در  نفر 
به  گردشگران  از  بسیاری  استقبال  مورد  برنامه 
استان اصفهان قرار گرفت.  مدیر آبفامنطقه دو 
برنامه گفت:دستیابی به چشم  این  اصفهان  در 
انداز مصرف صحیح آب  شرب در کشور مستلزم 
فرهنگ سازی در این زمینه است که در سالهای 
نهادینه  رویکرد  با  اصفهان  استان  آبفای  اخیر 
جامعه  افراد  بین  در  آب  مصرف صحیح  نمودن 
آب  سرانه  مصرف  کاهش۳0لیتر  به  موفق     ،
شهروندان اصفهانی در شبانه روز گردید.رحیمی 
و  پرداخت  آب  صحیح  مصرف  آموزش  تاثیر  به 
اظهارداشت: در گذشته اهمیت لازم به آموزش 
داده  نوجوانان  و  به کودکان  مصرف صحیح آب 
نمی شد ، شاید به همین دلیل است که فرهنگ 
نشده  نهادینه  ما  جامعه  در  آب  مصرف  صحیح 
موضوع  به  اخیر  سالهای  در  حالیکه  در  است  
آموزش مصرف صحیح آب در میان دانش آموزان 
توسعه  و  آبادانی  از  برخوداری  پرداخته شد وی 
همه جانبه در کشور را مستلزم دستیابی پایدار 
اینکه  برای  کرد:  اعلام  و  برشمرد  آبی  منابع  به 
کشور به رونق اقتصادی و توسعه در زمینه های 
گوناگون دست یابد باید دسترسی پایدار به منابع 
آبی داشته باشد که این مهم با مصرف بهینه آب 

تحقق می یابد.

کمیّت آب شرب 8۹0 مشترک 
روستایی بخش اطاقور شهرستان لنگرود 

ارتقاء یافت
لنگرود   روستایی  فاضلاب  و  آب  امور  مدیر 
گفت: به منظور تقویت فشار آب آشامیدنی این 
خمیرمحله،  روستاهای  در  مشترکان  از  تعداد 
تازه  و  محله  نقره چی  مرزلات،  محله،  کفشکن 
آباد لیسه رود، یک حلقه چاه احیاء و وارد مدار 
به  اشاره  با  پور  رحیمی  شد.رضا  برداری  بهره 
و  برق  تابلو  تعمیر دستگاه  و  انتقال  ترمیم خط 
از  بیش  مجموع  در  افزود:  چاه  این  الکتروپمپ 
200 میلیون ریال برای بهبود وضعیت آب شرب 

این روستاها هزینه شد.
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